
 

 

Z Á P I S 

ze 7. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 29.11.2022 

 
Dne 29.11.2022 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 3. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 14:00 hodin a skončeno v 16:00 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková (příchod ve  

 14:10), Mgr. Jiří Frühauf, Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček 

  

Omluveni:          Václav Skuhravý 

  

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Martin Dušek – náměstek primátorky,  

  Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy,  

  Stanislav Štípek – předseda Sportovní unie Karlovarska, a zástupce FC Slavia K.V. 

  Jitka Peřina – místopředsedkyně výboru Sportovní unie Karlovarska z.s.   

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Představení členů komise 

3. Předání materiálů a domluvení rámcových pravidel 

4. Zpráva o údržbách sportovních areálů a o problematice navýšení cen energií 

5. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace TJ KSNP Sedlec z.s. 

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart a přivítal přítomné hosty.  

 

1. Schválení programu 

 

Předseda komise Mgr. Viktor Linhart navrhl doplnění programu jednání o bod č. 4 – Zpráva o 

údržbách sportovních areálů a o navýšení cen energií a o bod č. 5 - Mimořádná žádost o poskytnutí 

dotace TJ KSNP Sedlec z.s. 

 

Program jednání byl schválen s navrženou změnou.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Mgr. Jiří Frühauf, Petr Nimrichter,  

  Ing. Tomáš Matějček  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 



Stránka 2 z 3 

 

2. Představení členů komise  

 

Proběhlo představení členů komise Sportovní a tělovýchovy a také přítomných hostů.  

 

3. Předání materiálů a domluvení rámcových pravidel 

 

Všichni členové komise STv byli seznámeni s materiály týkající se práce v komisi. Jedná se o tyto 

dokumenty: 

 Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary; 

 Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary. 

 

Tyto dokumenty jsou zveřejněny v elektronické podobě na webových stránkách magistrátu města 

www.mmkv.cz. Zde je také možno pod odkazem „Dotace“ nahlédnout do přehledů schválených 

dotací v jednotlivých dotačních titulech od roku 2011. 

 

4. Zpráva o údržbách sportovních areálů a o problematice navýšení cen energií 

 

 Viktor Linhart informoval členy komise o nesystémovém řešení údržby sportovních a 

volnočasových areálů v Karlových Varech, které jsou v majetku města. V současné době 

společnost KV CITY CENTRUM provádí údržbu Atletického stadionu START a SKATEPARK 

v Bohaticích a to sekáním trávy, sběrem a odvozem odpadků na venkovních plochách. Údržbu 

ostatních sportovních areálu, které jsou v majetku města, si musí zajišťovat sportovní kluby sami. 

Osloven by v této věci předseda sportovní komise ze strany zástupců FC Slavie v Drahovicích a 

Sportovního klubu policie Hvězda v Tuhnicích. Součástí areálu SKP Hvězda (úpolové sporty) je 

travnaté fotbalové hřiště, které však SKP ke svým sportovním aktivitám nevyužívá, avšak jej musí 

udržovat což ročně stojí klub nemalé finanční prostředky. 

 

K problematice údržby areálu FC Slavie v Drahovicích sdělil pan Stanislav Štípek, že tento areál 

je využíván nejen členy klubu, ale v dopoledních hodinách školami a odpoledne také jinými 

sportovními organizacemi a i veřejností. K tomu, aby vše mohlo v tomto režimu fungovat, je nutné 

mít správce areálu a také zajištění úklidů. Náklady za správce a uklízečku financuje klub ze svých 

prostředků, které ročně činí cca 700 tis. Kč.  

 

Řešením dané situace by byla varianta, že by se o údržbu areálů starala společnost KV CITY 

CENTRUM nebo navýšit dotace organizacím, kterých se to týká. 

 

Martin Dušek k výše uvedené problematice sdělil, že je potřeba oslovit náměstka Miroslava 

Vaňka, který má ve své gesci majetek města a jednat o možnosti, že by KV CITY CENTRUM 

zajišťovalo údržbu i ostatních sportovních a volnočasových areálů v Karlových Varech. Sdělil, že 

před daným jednáním bude nutné zjistit rozsah potřebných prací, tak aby bylo možné spočítat 

finance, o které by bylo nutné společnosti KV CITY CENTRUM navýšit rozpočet. Zároveň uvedl, 

že rozpočet města na rok 2023 je velice napjatý. 

 

Komise STv doporučuje radě města vstoupit do komunikace se zástupci klubů FC Slavie Karlovy Vary 

v Drahovicích a Sportovního klubu policie Hvězda v Tuhnicích, aby se nastavil vyvážený systém údržby 

v těchto areálech. 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  Mgr. Jiří Frühauf,  

  Ing. Tomáš Matějček  

proti:  nikdo  

zdržel se:   Petr Nimrichter 

 

Usnesení bylo přijato 

http://www.mmkv.cz/
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 Viktor Linhart uvedl, že další problematikou, kterou budou muset sportovní organizace řešit je nárůst 

energií. Nárůst cen energií může být pro některé kluby likvidační. Tajemnice komise připravila přehled 

žadatelů o dotace na činnost, kteří mají sportoviště v dlouhodobém nájmu nebo výpůjčce nebo ve svém 

vlastnictví. Těchto organizací se nárůst cen za energie bude týkat nejvíce, např. spolek Tenisový klub 

Lokomotiva v současné době řeší situaci, zda bude mít dostatek finančních prostředků na úhradu 

nákladů na energie spojené s provozem nafukovací haly.  

Organizace, jež si sportoviště pronajímají, se zajisté také budou potýkat se zvýšením cen za nájemné. 

Odbor KŠT ohledně cen za nájmy tělocvičen oslovil ředitele základních škol.  

Výstupem zpracovaných dat je tabulka, která obsahuje výši nájemného za rok 2021, 2022 a výhled 

na rok 2023. K lehkému navýšení cen nájemného došlo, avšak důvodem nebyl jen nárůst cen 

energií, ale také navýšení cen ostatních služeb. I přes navýšení cen za nájem tělocvičen,  školy 

nezaznamenaly žádnou výraznou ztrátu zájmu o pronájmy. Sportovní kluby zvýšení nájmu 

akceptují, malý pokles byl zaznamenán spíše u soukromých osob. 

 

 

5. Mimořádná žádost o poskytnutí dotace TJ KSNP Sedlec z.s. 

 

Komise se zabývala mimořádnou žádostí – TJ KSNP Sedlec z.s.,   který žádá  o poskytnutí dotace ve výši 

30.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Zimní tour 2022“. 

 

Komise navrhuje podpořit žádost subjektu TJ KSNP Sedlec z.s.,   částkou  30.000 Kč na úhradu 

nákladů spojených s projektem „Zimní Tour 2022“. 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  Mgr. Jiří Frühauf,  

  Ing. Tomáš Matějček  

proti:  nikdo  

zdržel se:   Petr Nimrichter 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 75.000 Kč.  

 

Další jednání komise se uskuteční dne 12.12.2022.   

 

 

 

Dne: 30.11.2022 

Zapsal: Gabriela Kavková                         __________________ 

           

 

                                                                          

                                            __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 


